

## **Bestyrelsesmøde d.25-9-2023 KL. 18.00**

Deltagere: Jan 'Bubsi' Nielsen, Allan Pertti Frandsen, Anne Sørensen, Niels Hejslet, Kurt Due Petersen (referent),

Sted: Klubhuset

*Dagsorden:*

*Pkt. 1. Opfølgning på referater, siden sidst, sociale medier, kommunikationsplan, årsplan.*

*Pkt. 2. Økonomi*

*Pkt. 3. Div udvalg*

*EGIF*

*Fundraise*

*Presse*

*Klubhus*

*Oldboys*

*Senior*

*Ungdom*

*Pkt. 4. Indkommen post.*

*Pkt. 5. Kommende arrangementer.*

*Pkt. 6. Eventuelt, herunder næste møde*

### ***Pkt. 1 Opfølgning på referater, siden sidst, sociale medier, samt årsplan.***

- Referat fra august godkendt pr.18/9 af alle deltagere, arkiveret og lagt på SoMe.
- Møde i lysbaneudvalget, besøg af TSIF formand, Elna Mathiesen som delte erfaringer.
- Infoskærmene koster 12.000 kr. for 6 uger, vi fokuserer på biografen i stedet for hvis økonomien, tillader det.
- Pertti har tilbudt hjælp til "Rugby Ready" kursus.
- Rugby-intro til svømmere 12/8. Efter anmodning af EGIF Svøm.
- PR-optog til Østerstrand 25/8, god opbakning til arrangementet arrangeret af Kenneth N. & Oldboys
- Træningen var flyttet til Hannerupløbet 29/8 af Thor.
- Vi deltog i Idrættens Dag på gymnasiet d.30/8 hvor Steve deltog.
- Idrætsdag for 6-9 klasser i Fredericia Stadion d.8/9. Bubsi og Brum deltog.

## **Pkt. 2 Økonomi**

- PT. overskud på ca. 6.700 kr. mangler stadig betaling fra Altrad og Event Consult.
- Der er stadig nogle der mangler kontingent indbetalinger.

## **Pkt. 3 Div. udvalg**

### EGIF

- HB møde 23/8, referat rundsendt af Pertti.
- Jeff (Håndbold) indstilles til Idrætsrådet.
- Dilettant 2024 i uge 11+12
- "Sport" skal ændres for at undgå underskud. Der arbejdes på en løsning.

### Fundraise

- Der skal sendes ansøgning til Eliteidræt.
- Der er hentet ca. 120.000 kr. på vagter.

### Presse

- DanmarkC TV og Fredericia-Avisen er meget opsøgende i forhold til indhold, vi er meget taknemlige.

### Klubhus

- Vi har fordelt opgaverne, Brian opdaterer listen og hænger den op i klubben så alle kan se hvad der har ansvar for hvad.
- Liller har hovedansvaret er "First point of contact". Han informerer Kurt om status inden hver B-møde.
- Der er ønske om container til budget på 5.000 kr. betinget af skriftlig godkendelse fra kommunen. Udgiften lægges ind i næste års budget.
- Der efterspørges midler til køle/fryseskab. Vi afsætter 3500 kr. i budgettet næste år.
- Jacob Telander sætter postkasse op.

### Oldboys

- Over 60 medlemmer.
- Doneret 50% til projektor og lærred, resten er donationer.

### Senior

- Opdateret kampplan delt på SoMe.
- Seniorudvalg med TLH, SA og APF kører godt.
- Antallet af spillere er stadig for lavt.
- Der resterer 5 kampe, inkl. træningskamp mod CSR.

## Ungdom

- Ungdomsstævne tildelt i sidste øjeblik gik godt. Kæmpe opbakning fra rigtig mange medlemmer til afviklingen.
- U16 tæt på en DM-titel igen, afgøres i Hundested d.7/10.
- Vi har 3 hold med til næste stævne i Hundested.

### ***Pkt. 4. Indkommen post.***

- D.21/8 - Fredericia Eliteidræt newsletter
- D.21/8 - DRU, Inspiration til klubberne fra DIF
- D.25/8 - Fa. Kommune, tilbud om Conventus-kurser
- D.24/8 - DRU, Invitation til fastholdelsesworkshop i Erritsø, aflyst senere.
- D.25/8 - DRU, Ændring i turneringsreglement. Sendt til ungdoms- og seniorudvalg.
- D.28/8 - DRU, Opfordring fra praktikant til at bruge VM til promotion
- D.14/9 - Fa. Kommune, invitation til Kultur & Idrætsfest tirs. 3.10.NH + APF måske Anne deltager. Deadline 27/9!
- D.15/9 - Keld Vestergård, Trænerforum 9/9 – fokus på kvindelige atleter. Sendt til SA og JN.
- D.16/9 - The Rugby Club of Béthune, invitation til turnering i maj 2024.
- D.21/9 - EGIF, plan over "Sjov Lørdag" arrangementerne.
- D.21/9 - Belgium Barbarians, søger spillere til Dubai 7's i november.
- D.21/9 - Fredericia Idrætsråd og Folkeoplysningsrådet, tilbud om workshop d.27/9.
- D.22/9 - Hamborg RC, invitation til turnering i juni 2024, dato kommer senere. •
- D.25/9 - Keld Vestergård, Trænerforum 25.10. JN + APF (tilmeldes af APF).

### ***Pkt. 5. Kommende arrangementer.***

- Intro-møde om ungebestyrelse torsdag d.28/9, Holm.
- VM finale event, Bupsi tovholder.

### ***Pkt. 6. Eventuelt, herunder næste møde.***

- Næste møde d.2/11 kl.18.00, Bupsi sørger for mad.

Møde afsluttet kl.20:17